
Afdeling Børglumparken  
Tæt på naturen 

v/Torben Ringsø Jensen, afdelingsformand 
Børglumvej 87 · 7400 Herning 7. januar 2015 
M: 22 73 11 58 · E: torben@boerglumparken.dk 

 

 
Afdelingsbestyrelsesmøde 

 

Emner 
Forårets planlægning og frivillige 

Formål 
Bestyrelsen bevæger sig ind i 
periode med mange opgaver 

Tid 
Onsdag den 7. januar 2015  
kl. 19.00 

 

Sted 
Børglumvej 87 st. tv., Herning 

Indkaldt 
Bente Lind Jensen, kasserer  
Britt Madsen, suppleant 
Frank Lyngholm Jakobsen  
Niels Peter Nielsen, suppleant 
Peter Østergaard Eriksen, referent 
Torben Ringsø Jensen, formand 
Ulla Thusgaard Jørgensen 
 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde og dagsorden til dette møde  

Beslutning: bestyrelsen godkender referat og dagsorden. 

2. Siden sidst  

Afdelingen er nu juridisk set en forening. 

Papirpiloterne beslutter at ændre program og bliver til ’metalpiloterne’. Fortsat i samarbejde med 

Herning Kommune. 

Byggeriet i Oasen er startet og forventes at stå færdig medio januar. 

Jul og nytår er forbi og der har været holdt arrangementer i begge anledninger. Nytåret er passeret 

uden at vi har hørt om skader eller ødelæggelser i afdelingen. Relativt stille. 

Den ny direktør, Birgitte Juhl er tiltrådt og har meddelt, at hun tager turen rundt til alle formændene i 

afdelingerne i januar. 

Efter ansøgning til § 18s innovationspulje har Herning Kommune tildelt afdelingen 13.000 kr. til 

udvikling af frivilligarbejdet i Børglumparken. 

Nytårsbrev rundsendt med appel til flere frivillige. Så småt ser appellerne ud til at virke. 

Nytåret bliver festligholdt i beboerhuset. 

Carportene forventes at stå færdige primo marts. 
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3. Næste mødedato 

Dato: onsdag 7. januar 2015. Tid: kl. 19.00. Sted: 87 st.tv. 

4. Økonomi 

Beslutning: Kassebogen ført ajour og kassen stemmer. Kassekladden underskriver formanden og 

kassereren. 

5. Plan for udvikling af frivilligarbejdet 

Herning Kommune har bevilget 13.000 kr. til foreningsudvikling i afdelingen. Forsøget på at fremme 

foreningsarbejdet vil ske med hjælp fra Herning Frivillig Center. Her tiltræder der om knap en måned en 

ny centerchef, Bibi Sandegaard Høeg. En god ide kunne være at invitere hende til et møde, men først 

skal hun have mulighed for at komme på plads. Indtil da kan vi selv overveje hvordan vi griber opgaven 

an. Der er søgt midler med udgangspunkt i følgende aktiviteter:  

 2 temadage med indbygget oplæg,  

 Inspiration for 10-12 personer,  

 En workshop hvor vi står for et arrangement med deltagelse fra andre afdelinger  

 mv. 

Vi skal drøfte og beslutte hvilken proces der skal være omkring arbejdet. Hvornår skal aktiviteterne 

lægges ind? Hvad er strategien? Dvs. hvordan sikrer vi os maks. sandsynlighed for at vi når målet flere 

frivillige i afdelingen. Vi kan evt. skele til strategiplanen. Bæredygtighed vil være omdrejningspunktet 

for aktiviteterne. 

Beslutning:  

Flere gange i løbet af foråret bliver der en række aktiviteter, som vi skal forsøge at udnytte til større 

engagement. Alene det at der skal indrettes nye køkkener betyder, at vi mødes på tværs og det bliver 

nødvendigt at samarbejde. Bestyrelsen lægger op til at der dannes en gruppe af aktive beboere, som 

påtager sig evt. små og større opgaver, der måtte opstå i processen. En opfordring har allerede vist at 

flere er villige til at deltage.  

Gruppen holder vi omhyggeligt orienteret om fremskridt i projekterne.  

Tidsmæssigt vil hovedaktiviteterne bliver kørt i gang og hovedsageligt foregå i sidste halvdel af 2015. 

HFCs nye chef skal på plads først. Vi forsøger at få et møde i stand med Bibi og bestyrelsen. Sammen 

med hende planlægger vi, hvordan temadage og workshop skal køres. Vi håber på deres erfaring og 

medhjælp. 

6. Aftale om rengøring af vaskerierne 

Administrationen har sendt et udkast til aftale om rengøring af vaskerierne (se bilag) 
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Beslutning: Bestyrelsen finder prisen i orden, men vil enten torsdag eller fredag sende en ’jobannonce’ 

rundt i afdelingen [Torben] 

7. Evt.   

Sensor på lille vaskeri lyser mere end nødvendigt. 

Peter sender roser til Grøn Team for, at de er så flinke til at fjerne blade og rengøre skakterne til 

kældrene. 

 
Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

Afdelingsformand 
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Aktivitetsplan for 2014-15  

 Okt Nov Dec Jan Feb Mar Apr Maj Jun Jul Aug Sep 

Planlægning X X X          

Bedre samarbejde    X         

Forbedret image   X          

Gæsteværelse  X           

Internet og TV X X  X X X       

Kunstudvalg   X X         

Nye køkkener  X X X X X       

Skiltning i afdelingen X            

Store gildesal X X X          

Sankthans       X X X    

Afdelingsmøde          X X X 

Vægt 4 5 5 4 2 2 1 1 1 1 1 1 

 

 

 

 

 

 



 

 
90104 Afdeling Børglumparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 7/1 2015 
 
Administrationen har modtaget referatet den 7/1 2015 
Administrationen har gennemgået referatet den 8/1 2015 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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